
 

 

Vážené členky KRK, 
  
Děkujeme za Váš email se zprávou z posledního zasedání KRK. 
Níže naleznete odpovědi na Vaše dotazy/komentáře a předchozí zápisy. 
  
1. Audit 
Děkujeme za potvrzení převzetí účetnictví z minulých let. 
Ke zbylému bychom rádi uvedli, že jak byly členky KRK v e-mailové korespondenci s VV již 
informovány včetně kompletního vysvětlení proč výbor přijal daná rozhodnutí, bude uzavřena 
smlouva k zajištění auditu se společností BDO s.r.o.. Případně je vše znovu popsáno 
v zápisu Per rollam z 7.8.2023, zveřejněném na stránkách klubu. Mrzí nás, že se v tomto bodu 
s odpovědí opakujeme. Očekávali bychom, že KRK bude řešení situace aktivně podporovat, ne hledat 
problémy, kde nejsou. 

  
2. JOAWC 
Výbor o změně rozpočtu hlasoval v rámci jednání 3.5.2023 (zápis na webu). 
Níže přikládáme tabulku s detailem rozpočtu po úpravě a také vyúčtované náklady v rámci akce. 
Upozorňujeme, že aktuálně manažerka juniorské reprezentace pracuje na návrhu odměn pro 
úspěšné reprezentanty, tudíž ve sloupci skutečnost dojde jistě k aktualizaci. Na příjmové straně 
budeme mít uhrazené oblečení od Britu, které přefakturujeme. Výsledek tedy bude ještě o něco 
lepší.  
 

 
 
Pokud se týká bodu žádosti o vyúčtování výjezdu WAO, byl zveřejněn na webových stránkách klubu 
spolu i s vyúčtováním ostatních klubových akcí (u kterých máme uzavřené vyúčtování).  
Vyhodnocení výběrového řízení na organizaci soustředění Juniorů je též součástí zápisu z 3.5. 2023, 
níže přikládáme i detailní rozpad. 



 

 

 
  
  

3. Umožnění přístupu do systému Pohoda 
Přístup je možné nastavit. Prosím člena KRK, který bude chtít přístup zřídit, o kontaktování přímo 
Lucie Šebkové. Přístup nastavíme spolu s účetní KAČR. 

4. WAO 

Odpověď již v bodě 2. 
  
5. Dotace od NSA 

VV obdržel od NSA odpověď, že dotace byla zamítnuta z důvodu pozdního podání (setiny sekundy). 
Tedy je bezpředmětné se k dalším bodům vyjadřovat. 
  
6. Nominace na MČR pro divoké karty WAO 

VV si je vědom, že návrh Jakuba Štýbra nebyl na členské schůzi schválen. Což ale znamená, že členská 
schůze pouze nezavedla jím požadované pravidlo a nijak nespecifikovala zadání pro výbor. VV 
připravuje kvalifikační kritéria pro závodní sezónu a při jejich přípravě dospěl k nastavení 
automatických nominací bez divokých karet WAO. 

  
7. Odstoupení předsedkyně KRK 
Odstoupení předsedkyně KRK bereme na vědomí. Rádi bychom se připomněli s dotazem, zda bude 
KRK nového člena kooptovat, případně, zda může o aktuálním stavu informovat VV. 
  
K předchozím zápisům uvádíme: 
  
10.5. bod 1) žádná jednání na NSA neproběhla, tedy nemohla být KRK přizvána. Žádost o dotaci byla 
zamítnuta, viz výše. 
Ohledně účasti KRK na schůzích VV jsme KRK informovali, že pokud budou mít zájem projednat 
některý bod své agendy, budou na jednání VV přizvány. Žádná agenda VV dosud předložena nebyla. Z 
povahy kontrolní činnosti vyplývá, že se KRK neúčastní samotného rozhodování. 
10.5. bod 2) Rozdělení kompetencí respektujeme. Žádost o kontrolu účetní závěrky se stanovením 
termínu (před datem podání daňového přiznání) nepovažujeme za úkolování, nýbrž za poskytnutí 
součinnosti plynoucí z činnosti KRK. Připomínáme, že neproběhla kontrola účetní závěrky za roky 
2020, 2021 a 2022, což považujeme za znepokojující. 



 

 

10.5. bod 3) podrobně zodpovězen viz zápis zjednání VV ze dne 7.8. 2023. 
10.5. bod 4) Není pravdou, že by členská schůze uložila zpřístupnit web KRK (není obsaženo v 
usnesení). KRK může komunikovat s členskou základnou přímo prostřednictvím FB, všechny 
materiály, které VV zaslala, byly obratem zveřejněny. 
10.5. bod 5) bez komentáře, vše jsme objasnili v zápisech VV případně v informacích poskytnutých 
členské základně.  
  
15.6. body 1) – 3) zodpovězeny výše. 
15.6. bod 4) Nejsme si vědomi toho, že by jakýkoliv náhradník získal automatickou nominaci na MČR. 
Tu získávají pouze nominované týmy, v případně náhradníků týmy, které na akci nastoupily. Pokud 
náhradník na akci nastoupí, přísluší mu stejné povinnosti a benefity jako jakémukoliv jinému 
účastníkovi. 
15.6. bod 5) bereme na vědomí. Podnět postoupen předsedkyni Komise rozhodčích. 
15.6. bod 6) Junioři odjížděli z Tachyon Sport Areny v Čerčanech. Důvodem je pohodlné parkování, 
bezpečný prostor pro venčení a pobyt v klimatizovaných prostorách při přípravě na odjezd. Dopravní 
společnost neměla s místem odjezdu potíže, spíše naopak. Rodiče dostávali všechny informace 
průběžně prostřednictvím emailové komunikace, FB či osobně. Realizační tým byl složen ze čtyř osob 
(právní předpisy při sportovních akcích nezletilých vyžadují 1 osobu na deset dětí). Manažerka 
reprezentace Tereza Kaniová má dlouholeté zkušenosti s reprezentací, rovněž Eva Svobodová, která 
se na akcích podílela jako člen realizačního týmu či organizačně (doplnila tým po odstoupení 
Štěpánky Řeholové). Alena Hudcová je certifikovaný zdravotník pro dětské pobyty. Martina 
Sigmundová jako zástupce z řad rodičů je fyzioterapeutem psů. Bezpečnost dětí byla zajištěna po 
celou dobu pobytu. Výjezd byl zorganizován a proběhl velice profesionálně, bez jakýchkoliv problémů 
a s vynikajícími výsledky, za což náleží realizačnímu týmu velký dík. Finanční záležitosti viz výše. 
15.6. bod 7) IMCA nepovažujeme za rozumné měnit termín MČRM v situaci, kdy účastníci s akcí 
počítají a je organizačně zajištěna. Tím spíše, že pořadatelé IMCA byli dlouho nejasní a termín se 
měnil. Nelze vyhovět všem. 
15.6. bod 8) až 9 ) viz výše, resp. samostatné rozhodnutí VV k provedení auditu ze dne 7.8. 2023. 
15.6. bod 10) potvrzujeme, že KRK neschvaluje účetní závěrku, to přísluší VV. Náplní KRK je pouze 
kontrola účetní závěrky a podání zprávy o její kontrole, k čemuž byla, zatím neúspěšně, ze strany VV 
vyzvána. 


